
Verslag 
van de 

vergadering 
van de Provinciale 

Regietafel 

Migratie 
en 

Integratie 

  

Datum 
7 
december 2021 

Tijd 
17.00 

Locatie Provinciehuis 
| 
Tweebaksmarkt 52 te Leeuwarden 

| 
en online 

  

Aanwezig 
de heer 

K. 
Agricola (burgemeester gemeente Dantumadiel), 

   
(online), 

de heer 
F. 

Breeuwsma, wethouder 
gemeente Noardeast-Fryslân 

(vervanger burgemeester Kramer), 
de heer 

A.A.M. 
Brok, commissaris 

van 
de 

Koning 

in 
de 

provincie Fryslân (voorzitter), 
de heer O. Brouwer, burgemeester 

gemeente Achtkarspelen (online 

J 

Rijksvastgoedbedrijf (online), 
de heer J. Gebben, burgemeester gemeente 

Tytsjerksteradiel (online), 

| Ed, 
mevrouw 

F. 

Hijlkema, 
wethouder gemeente Ooststellingwerf 

vervanger burgemeester 
Korthuis), 

ministerie Binnenlandse Zaken en 

Koninkrijksrelaties (online), 

de heer 
A. van 

de Nadort, burgemeester gemeente Weststellingwerf (online), 

mevrouw 
C. van 

de Pol, burgemeester gemeente Terschelling (online), 
de heer J. 

Rijpstra, burgemeester gemeente Smallingerland, 
de heer 

M. 
Schrier, 

burgemeester gemeente 
Vlieland 

(online), 
mevrouw 

E. van 

Selm, burgemeester 

gemeente Opsterland, mevrouw 
|. 

Sjerps, burgemeester gemeente 
Harlingen 

(online), NN  <e hcer 
L 

Stoel, burgemeester gemeente 
Ameland 

(online), 
de heer 

F. 
Veenstra, 

burgemeester gemeente 
De 

Fryske Marren, mevrouw J.W. de Vries, 

burgemeester gemeente Súdwest-Fryslân, 
de heer 

B. 
Wassink, wethouder 

gemeente 
Leeuwarden 

(vervanger burgemeester Buma) 

Afwezig 
met 

kennisgeving: 
Ministerie Justitie en 

Veiligheid, mevrouw 
|. van 

Gent, burgemeester gemeente 
Schiermonnikoog, 

de heer 
T. van 

der Zwan, burgemeester 
Heerenveen 

  

   

    

  

    
  

  

1. 

Opening 

De voorzitter, de commissaris 
van 

de 
Koning opent 

de 
vergadering. 

2. 
Diverse 

ingekomen stukken, 
ter 

kennisneming 

Een ieder heeft kennis kunnen nemen 
van 

de 
toegestuurde 

stukken. 
Er 

zijn geen vragen. 

3. Inventariseren stand 
van 

zaken 
bij 

het COA, het 
Rijksvastgoedbedrijf 

en de 

gemeenten 

COA 

vertelt dat het COA met diverse 
gemeenten, 

waaronder Leeuwarden en 

Heerenveen 
in 

gesprek 
is over 

opvangmogelijkheden. 

Er 

zijn 
diverse nieuwe locaties 

nodig, 

zowel 
op 

de korte als 
op 

de 
middellange termijn. 

Ook het aantal alleenstaande 
minderjarige 

vreemdelingen (amv) stijgt. 
Dit betekent dat er ook 

dringend 
extra 

amv-opvangcapaciteit 

nodig 
is. 

In 
Heerenveen 

zijn 
daar wellicht 

mogelijkheden 
voor. 
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Wethouder Wassink 
bevestigt 

dat de 
gemeente 

Leeuwarden met het COA 
in 

gesprek 
is en 

ook met 
gedeputeerde Fokkinga. 

Een 
plan 

van 

aanpak 
is 

in 
de 

maak 
en 

van 
diverse locaties 

wordt de 
geschiktheid 

onderzocht. 
Op 

dit moment biedt Leeuwarden 
noodopvang 

aan in 
het 

WTC 

Expo. 

Burgemeester 
Veenstra meldt dat er 

geen 
nieuwe 

ontwikkelingen zijn. 
De 

gemeente 
doet 

haar 
best om extra 

huisvestingsmogelijkheden 
te realiseren. 

Burgemeester 
De Vries laat weten dat de 

gemeente 
doet wat ze 

kan. 
Zo is besloten om een 

tijdelijke noodopvang 
tot 

1 
mei 2022 toe te staan 

in 
het 

voormalige pand 

van 

Stayokay 

in 

Heeg 
en het 

AZC in 
Sneek 

gaat langer 
door. Wel is er achterstand 

in 
de 

huisvesting 

van 

statushouders. De 
burgemeester 

ziet daar een 

opgave 
voor de taskforce 

van 
de Friese 

gemeenten. 
Het 

lijkt 
een 

goed 
idee om starters 

op 
de 

woningmarkt 
en statushouders te 

mengen. 

Burgemeester 

Van 
Selm vertelt dat de 

gemeente aardig op 
schema 

ligt 

in 
het realiseren 

van 

haar 

taakstelling. 

De voorzitter stelt vast dat het 
al 

met 
al 

niet 
onaardig loopt 

in 
de Friese 

gemeenten. Zij 

vangen verhoudingsgewijs 
een 

bovengemiddeld 
aantal 

vluchtelingen op. 

En 
alle 

gemeenten 

zijn 
bereid om een 

inspanning 
te leveren. 

6. Taskforce Friese gemeenten 

De 
gemeenten 

De 
Fryske 

Marren en 

Súdwest-Fryslân zijn 
als initiatiefnemers 

van 
de 

taskforce 
van 

de Friese 
gemeenten 

aan 
zet voor het maken 

van 
een 

plan. 
Met de 

provincie 

is daarover 
goed 

contact net als met de 
woningcorporaties. Burgemeester 

Veenstra meldt 

dat het 
onderwerp op 

de 
agenda 

van 
de 

eerstvolgende bestuursvergadering 

van 
de 

VFG 

staat en dat er inmiddels ook 
op ambtelijk 

niveau 
bijeenkomsten zijn. 

Ook wordt 
landelijk 

gekeken 

naar 

ervaringen 
elders en 

naar 
diverse 

regelingen. 

4. 
Verwachtingen 

opvangcapaciteit 

COA 
voor 

2022 

EE 
uit dat het COA momenteel 

opvang 
biedt 

aan 
circa 35.000 

mensen, 

deels 
op tijdelijke 

locaties. 
In 

2022 
loopt 

de 
vraag 

naar 

asielopvang 
verder 

op 

naar 
42.000 

opvangplekken 

aan 
het eind 

van 

het 
jaar. 

Het COA heeft dus ook 
in 

2022 veel nieuwe 

locaties 
nodig. 

Het 
gaat bij 

voorkeur om 

reguliere opvangplekken 
met een 

langere looptijd, 

zodat het COA de 
gewenste 

kwaliteit 
kan 

bieden. 

De voorzitter meldt dat alle 
rijksheren hierop aangesproken zijn, 

de nood is 
hoog. 

Het is zelfs 

mogelijk 
dat het kabinet zich 

genoodzaakt 
voelt om 

gemeenten 
een 

aanwijzing 
te 

geven 
voor 

acute 
noodopvang. 

Mocht dat 
in 

Friesland 
aan 

de orde 
zijn, 

dan informeert de voorzitter de 

desbetreffende 
gemeente. 

5. 
Knelpunt opvangcapaciteit 

alleenstaande 
minderjarige vreemdelingen (amv's) 

De voorzitter 
vraagt 

aan 
de 

gemeenten 
om met name ook te 

kijken 

naar 

oplossingen 
voor 

alleenstaande 
minderjarig vreemdelingen (amv’s). Zij zijn lastig 

te huisvesten en hun aantal 

groeit. 

De voorzitter herhaalt 
nogmaals 

dat alle Friese 
gemeenten 

bereid 
zijn 

om 

noodopvang 
te 

bieden 
aan 

vluchtelingen. 
Het is 

spijtig 
dat hun aanbod, dat 

vaak 

kleinschalige opvang 

betreft, niet 
altijd past 

in 
het stramien 

van 
het COA. Juist voor deze, 

naar 
aard en schaal, 

kleinschalige opvang 
is het 

draagvlak groot. 

7. Communicatie 

Een ieder heeft kennis kunnen nemen 
van 

de 
toegestuurde 

documenten. 
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8. 

Verslag vergadering 

8 
november 2021, ter 

kennisneming 

Een ieder heeft kennis kunnen nemen 
van 

het 
verslag. 

9. 
Rondvraag 

Burgemeester 
Gebben zou 

graag 
willen weten of het COA zicht heeft 

op 
de beschikbaarheid 

van 

leegstaande zorginstellingen 
en scholen. laat weten dat het COA 

daar 
geen 

totaalbeeld 
van 

heeft. vult 
aan 

dat het 
Rijksvastgoed bedrijf 

wel 

werkt 
aan 

een 

landelijke 
scan 

van 

leegstaand vastgoed, 
liefst 

vastgoed 
met een 

woonbestemming. 

  

   

  

is 
blij 

met het initiatief 
van 

de taskforce Friese 
gemeenten 

en 

wijst 
er 

op 
dat 

er vanuit het 
Rijk 

diverse 
regelingen, 

voor verschillende 
doelgroepen, aangeboden 

worden 

die wellicht bruikbaar 
zijn. Burgemeester 

Veenstra 
geeft 

aan 
hier 

graag 
meer over te willen 

weten. 
Hij 

neemt daartoe het initiatief. De taskforce maakt ook 
graag gebruik 

van 

goede 

voorbeelden en initiatieven elders. 

Naar 

aanleiding 

van 
een 

vraag 

van 

burgemeester 

Van 
Selm 

legt 
uit dat 

regelingen 
meestal 

aan 
een 

termijn gebonden zijn. 

Vaak 
komen er echter wel weer nieuwe 

regelingen 
als oude 

gesloten zijn. 
Het is vooral 

belangrijk 
om 

goede plannen 
te maken en 

om de taskforce Friese 
gemeenten 

daarin mee te nemen. 

De voorzitter concludeert dat 
gemeenten 

met een voorstel, 
waarin 

nieuwe modaliteiten om 

doelgroepen 
te combineren, komen en dat de 

provincie goed 
is 

aangesloten 
en 

graag helpt 

en stimuleert. 

Wethouder Breeuwsma noemt de 
mogelijkheid 

van 
een 

opvang 
voor 50 amv’s en 

vraagt 
zich 

af 
of het COA de 

begeleiding verzorgt. Begeleiding 
is er zeker, 

maar 
wellicht moet het 

NIDOS 
ingeschakeld 

worden. 

Afrondend noemt de voorzitter als 
agendapunten 

voor de 
volgende bijeenkomst 

het aanbod 

dat 
gemeenten 

zien 
voor 

opvang 

van amv’s en voor 

noodopvang 
en de stand 

van 
zaken 

vorderingen 
taskforce Friese 

gemeenten. 
Ook 

zijn 
er wellicht 

vertegenwoordigers 

van 
het 

NIDOS 
aanwezig 

voor het 
geven 

van 
een 

toelichting op 
de 

vraag 

naar 

kleinschalige 

amv- 

opvangplekken. 

10. 

Sluiting 

De voorzitter 
spreekt 

de 
hoop 

uit dat er de 
volgende keer, 

op 

24 

januari 2022, een 

fysieke 

vergadering mogelijk 
is sluit de 

vergadering. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


